
Zápis ze 8. jednání této školské rady, školní rok 2022/23
23.3.2023

Přítomní členové ŠR: Petr Hopfinger, Martin Vodička, Martina Biegelová, Martin Kozel, Václav Kurel,
Marie Hradilková, Václav Kurel, Hana Bílová,

Omluvení: Martina Sokolová Suková, Tereza Šťastná

Přítomní hosté: Ludmila Zhoufová

1. Odsouhlasený program pro tuto poradu:
1.1. Aktuality ze školy
1.2. Výběrové řízení na 4. zástupce
1.3. Koncepce rozvoje školy / odbřemenění

2. Aktuality ze školy
2.1. Od 1.4. nastupuje školní psycholog na plný úvazek.
2.2. Dochází k přechodu k jinému dodavateli účetnictví a mzdové agendy.
2.3. Odeslali jsme žádost o šablony 4. Požádali jsme i o 21t na akce pro rodiče (např. pro spolek

přátel Černošické školy nebo podobné akce).
2.4. Úspěšně proběhl den otevřených dveří. Proběhlo setkání s rodiči v aule.
2.5. Očekáváme cca 120-130 dětí k zápisu. Dětí z 9. tříd a při přechodech na víceletá gymnázia

neodejde tolik, takže od září 23 přibudou 1-2 třídy. Úprava bytu na Komenského pro účely
výuky je zásadní, aby se stihla do srpna. Bez toho to nebude realizovatelné. Bude potřeba
přijmout nové učitele. Pokračují přípravy na dostavbu nové budovy v části současného
sportovního hřiště u lesíka.

2.6. Situace kolem šikany se zklidnila - nejpostiženější třídy byli na lyžáku, funguje paní
asistentka. Rozdali jsme letáky proti šikaně všem rodičům.

2.7. S Ukrajinskými dětmi je to náročné, některé nechtějí chodit do školy (především 7.-9. třída)
a začínáme to s nimi řešit. Proběhlo setkání s rodiči. Výuka češtiny stále probíhá - ti co chtějí
už se naučili, ti co nechtějí s těmi je to těžké. Předpokládáme, že výuka poběží do konce
června a v příštím roce už nebude pokračovat.

2.8. Máme úspěchy v olympiádách a soutěžích. Chystají se školy v přírodě. Probíhá projekt s
Pamětí národa.

2.9. Zvažujeme přechod na kriteriální hodnocení v 1-3. třídě. Petr Hopfinger nabídl sdílet
materiály jak toto řešili u nich na škole.

2.10. Do poloviny dubna se bude otevírat nová venkovní třída.
3. Výběr 4. zástupce

3.1. Proběhlo 2. kolo výběrového řízení na 4. zástupce. Byl vybrán jeden kandidát a realizováno 3.
kolo, ve kterém jsme se rozhodli že do spolupráce nepůjdeme. Jedna z uchazeček byla
přijata na pozici speciálního pedagoga, z toho máme radost.

3.2. Aktuálně vedení školy pracuje s plánem, jak pozici obsadit zevnitř školy. Detaily jsou zatím
důvěrné.

3.3. Martin Kozel a Petr Hopfinger nabídli, že by bylo možné pro člověka zevnitř zajistit, aby
např. v prvním roce jeden den v týdnu mohl trávit na škole (nebo vystřídat několik), na
kterých se pedagogické vedení dobře daří. Tím, že škola vybere zevnitř, by tímto
způsobem šlo kompenzovat očekávání, že nový člověk přinese nové know-how z venku.
Paní ředitelce možnosti budou sdílet.

4. Koncepce rozvoje školy vs. odbřemenění vedení
4.1. Školská rada by se na příštím jednání ráda vrátila ke koncepci rozvoje školy, kterou paní

ředitelka minulý rok zpracovala a ŠR projednala. Cílem by mělo být zhodnocení po roce - kde
jsme, co se daří, co se nedaří a domluva na prioritách pro další období. ŠR požádala paní
ředitelku o připravení vstupu na toto téma.



4.2. Vedení školy deklarovalo, že jsou stále výrazně zahlcení operativní agendou spojenou s
chodem školy a novými a novými výzvami. Tento fakt potvrzovali i další členové ŠR zevnitř
školy. Agendy, kterou musí vedení školy řešit podle všeho stále přibývá.

4.3. Proběhla debata nad možnostmi, jak by si mohlo vedení školy více uvolnit ruce, preventovat
tak vlastní vyhoření a získat prostor více se zabývat koncepčními otázkami. Z uvedených
nápadů vedení rovnou vítalo nápad se zavedením pozice personalisty, která v tuto chvíli na
škole chybí (aktuálněmá škola 5 otevřených pozic pro příští školní rok).

4.4. Vedení se do příští ŠR zamyslí, jaké možnosti odbřemenění by jim mohli nejvíce pomoci,
které mohou realizovat sami uvnitř školy a s jakými by jim mohla pomoci ŠR.

5. Příští jednání školské rady proběhne 3.5. v 18:30 opět v aule.
Zapsal: Martin Kozel


